
Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i Falkevænget 5. september 2019. 

 

Afbud: Anni Kjær der er fraflyttet. 

 

Referent: Helena Waldhauer. 

 

1. Referat af 24. juni 2019. 

Vi drøftede, at der i forhold til referatet var et punkt omkring legepladsen, vi ønskede at 

drøfte igen. 

2. Parkeringsareal/carporte-garage. 

Bestyrelsen holdning er, at uanset hvad, så skal budgettet overholdes. Vi mener det kan 

blive svært at udleje carporte og ønsker derfor set på i forhold til udbetaling af 

forsikringssum, om der alene kan etableres ny belægning sammen med de skure, der er 

nødvendige til viceværterne.  

3. Legepladsen. 

Forslag fra Boligforeningen er drøftet igen. Vi har haft betænkningstid og mener, at vi gerne 

vil sætte dette i bero indtil, der er flere penge i budgettet. Så alt skal sikkerhedsmæssigt være 

i orden og så skal der kun bruges penge på en skraldespand.  

4. Fælleshuset 

Nogle af bestyrelsesmedlemmerne ønsker at få en pris på, hvad det vil koste at opsætte 

lydbafler i det store rum, indtil vi har sparet penge nok op til at renovere lokalet. 

5. Nærboks. 

Afdelingsbestyrelsen mener, det er en dårlig idé og ønsker derfor, at det skal med til 

afstemning på vores afdelingsmøde. 

6. Skiltning med parkering. 

Vi ønsker ingen skilte opsat men en henvendelse til Teknisk Forvaltning i kommunen om at 

få godkendelse til stillevej. 

7. Afdelingsmøde. 

Søren ønskes som dirigent. 

Yvonne, Irma og Michael genopstiller. 

 


